
Hermed fremsendes 10 dags forespørgsel vedr. pukkelbump. 

 

1. Vil rådmanden fremsende en redegørelse (også økonomisk) af hele forløbet med angivet 
tidslinje og med stednavne, fra beslutning om at etablere pukkelbump (“mariehøner”) til 
udskiftning til pudebump. (Til og med udskiftning Sabro) - Hvad har det kostet at etablere 
pukkelbump i hele kommunen og hvad har det kostet at ændre fra pukkelbump til pudebump. 

2. Har rådmanden haft en dialog med fællesrådet i Sabro omkring udskiftning af pukkelbump? Er 
der mulighed at vælge et alternativ i stedet for pudebump og forfølge en langsigtet løsning som 
der efterspørges fra Fællesrådet i Sabro? I givet fald hvad er ca. mere prisen på projektet i 
Sabro? 

 

 

Med venlig hilsen  

 

Gert Bjerregaard  
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